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Vragen van het lid Berckmoes-Duindam (VVD) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het artikel «Amsterdamse 
Kinderombudsman signaleert problemen bij uithuisplaatsingen» (ingezonden 
22 oktober 2015). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Amsterdamse Kinderombudsman 
signaleert problemen bij uithuisplaatsingen»?1 

Vraag 2
Hoeveel kinderen zijn in 2014 en in de eerste helft van 2015 van hun ouders 
gescheiden door een tekort aan opvangplaatsen voor gezinnen, terwijl hun 
ouders goed in staat zijn voor hen te zorgen? In hoeveel gevallen betrof het 
jonge kinderen van onder de 13 jaar? Kunt u een onderscheid maken per 
regio en de verschillen verklaren? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het welzijn van kinderen niet gebaat is bij het scheiden 
van kinderen van hun ouders vanwege dakloosheid? Zo ja, wat gaat u 
ondernemen om het scheiden van deze gezinnen te voorkomen? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Wat doen opvanggemeenten eraan om te voorkomen dat deze gezinnen in de 
maatschappelijke opvang terechtkomen? Is dit naar uw mening voldoende? 

Vraag 5
Hoelang verblijft een gezin gemiddeld in de opvang en wat onderneemt u om 
de uitstroom van gezinnen uit de maatschappelijke opvang naar eenvoudige 
betaalbare huisvesting te optimaliseren?

1 www.gemeentelijkeombudsman.nl, 7 oktober 2015
https://www.gemeentelijkeombudsman.nl/Actueel/Nieuws/article/980/Amsterdamse-
Kinderombudsman-signaleert-problemen-bij-uithuisplaatsingen
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